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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   46/2016 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   375/2016 
 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 13η  Οκτωβρίου 2016, ημέρα Πέμπτη και ώρα 13:00, στο 

Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 46η/2016 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 43296/07-10-2016 

πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Νιάρχος Αναστάσιος, 5) 

Πολίτης Δημήτριος, 6) Φάβας Γεώργιος (αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 376 απόφαση) και 7) 

Φαββατάς Δημήτριος.  

 

Δεν παραβρέθηκε αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος κ. Μπουζιάνης Παύλος.  

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής Επιτροπής 

κα Λιάππα Χρυσή, η οποία συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας τον κ. 

Μπουζιάνη Παύλο.  

 

Επίσης στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων «ΑΛΛΑΓΗ 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» κ. Μπρεδήμας Θεόδωρος και «ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ 

ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το εκτός ημερήσιας διάταξης θέμα 

λόγω του κατεπείγοντος χαρακτήρα του, με τίτλο : 

Συμπλήρωση της υπ’ αριθμ. 389/2016 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου, ως 
προς τα απαιτούμενα δικαιολογητικά, για την απαλλαγή πλημμυροπαθών από 

δημοτικά τέλη. 

 
Η εισήγηση του κ. Προέδρου, καθώς και η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται για το 
κατεπείγοντα χαρακτήρα του θέματος, αναλυτικά έχουν ως εξής:   
 

 
Για το εκτός ημερησίας που σας είπα, και επειδή έχει υπάρξει, φαίνεται ότι 
υπάρχει ένα θέμα, γιατί είχαμε πει, είχαμε πάρει απόφαση ότι οι 

πλημμυροπαθείς θα πρέπει να μας προσκομίσουνε σχετική βεβαίωση Τομέα Αποκατάστασης 
Σεισμοπλήκτων (Τ.Α.Σ.). Επειδή βλέπουμε ότι κάποιοι, δεν ξέρω γιατί, ενώ μας είχε 
ενημερώσει το Τ.Α.Σ. ότι το Τ.Α.Σ. επιλαμβάνεται όλων των περιπτώσεων, παρ’ όλα αυτά δεν 
έχει επιληφθεί το Τ.Α.Σ. Γι’ αυτό λοιπόν, προκειμένου να μη δημιουργήσουμε πρόβλημα 
στους συνδημότες μας, να προσθέσουμε ότι σε αυτό, αυτή είναι η πρόταση που κάνω τώρα, 
να προσθέσουμε «ή τη σχετική βεβαίωση από το ΤΑΣ ή βεβαίωση της Διεύθυνσης Πρόνοιας 
ή αντίγραφο απόφασης Δημάρχου με το οποίο  ο αιτών κρίθηκε δικαιούχος αποζημίωσης ή 
και οικονομικής ενίσχυσης πλημμυροπαθών».  
Ουσιαστικά προσθέτουμε, δηλαδή, προσθέτουμε… 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Ναι, είναι για τις απαλλαγές, όχι για τις μειώσεις, για τις απαλλαγές δημοτικών 
τελών που ισχύουνε για τους πλημμυρόπληκτους του Δήμου μας. Είχαμε πάρει 

«να έχει βεβαίωση του Τ.Α.Σ.» και επειδή εξήγησα το λόγο, λοιπόν, να υπάρχει διαζευκτικά 
«ή της Πρόνοιας ή απόφαση του Δημάρχου», γιατί απ’ ότι ξέρουμε και γνωρίζετε… 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Η απόφαση του Δημάρχου, όλοι αυτοί που θα πάρουν τα επιδόματα, έτσι ορίζει 
ο νόμος θα είναι με απόφαση Δημάρχου, ουσιαστικά με την εισήγηση της 

Διεύθυνσης Πρόνοιας του Δήμου Καλαμάτας.  
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Συμφωνούμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν νομίζω ότι τίθεται θέμα, απλώς διευκολύνουμε τους συνδημότες μας.  
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Να μην ταλαιπωρούνται. 

 
Να μην ταλαιπωρούνται και να μην τους τρέχουμε τώρα…  
Υπάρχει κάποιο πρόβλημα με αυτό; Πρώτα απ’ όλα το συζητάμε; Το συζητάμε.  

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Δεν υπάρχει εισήγηση. 

 
Όχι, τώρα το κάνω εγώ, σας το λέω τώρα γιατί θα το πάμε το βράδυ στο 
Δημοτικό Συμβούλιο. 

 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Αυτή είναι η εισήγηση της Υπηρεσίας, κ. Πρόεδρε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Όχι, πολιτική εισήγηση είναι, δικιά μου εισήγηση είναι, του Αντιδήμαρχου.  
 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Να προστεθεί μόνο δηλαδή η Πρόνοια.  
 
Να μπουν διαζευκτικά. Διαζευκτικά «ή Τ.Α.Σ. ή Πρόνοια ή απόφαση Δημάρχου, 
με αυτή την απόφαση που θα δοθούν τα επιδόματα».  
 
Νομίζω ότι το χαρτί της Πρόνοιας καλύπτει την απόφαση Δημάρχου. Δεν 
χρειάζεται απόφαση Δημάρχου. Η Πρόνοια και το Τ.Α.Σ., αυτά τα δύο. Νομίζω 

ότι δεν χρειάζεται κάτι άλλο. 
 
Με την απόφαση Δημάρχου θα δοθούν τα επιδόματα. Τι να κάνω δηλαδή, να 
αλλάξω το νόμο τώρα;  

 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Όχι κ. Πρόεδρε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ποιο είναι το πρόβλημά σας; Μην πάρει κάποιος που δεν…; 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Όχι… 

 
Το πρόβλημά μας είναι η προχειροδουλειά σας. Αυτό είναι το πρόβλημά μας. 
Δηλαδή, για ένα τόσο σοβαρό θέμα που αφορά τις επιδοτήσεις σε 

πλημμυροπαθείς, δεν έχετε ετοιμάσει μια γραπτή εισήγηση την οποία να τη βλέπουμε εμείς 
και να είναι κι αυτή προς το Δημοτικό Συμβούλιο. Αυτή είναι το πρόβλημά μας, πρόχειρες 
δουλειές για σοβαρά θέματα που από τη μια φορά λέτε ότι δεν υπάρχουν…  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Θέλει ευελιξία; Εμείς την ευελιξία θα την επιδείξουμε όπως οφείλουμε. 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
κ. Ηλιόπουλε, κ. Ηλιόπουλε  
Ολοκληρώστε, θα σας απαντήσω. 

 
Την ευελιξία εμείς θα την αποδείξουμε ότι την έχουμε, αλλά εσείς την 
προχειρότητα γιατί την αποδεικνύετε;  

 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
κ. Ηλιόπουλε. 
Ολοκληρώστε, ολοκληρώστε, θα σας απαντήσω. Συμφωνείτε ή δεν 

συμφωνείτε κ. Μπεχράκη; Επί της ουσίας. 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Συμφωνούμε και με τη προχειρότητά σας και με την ουσία του κατεπείγοντος. 

 
Ωραία. Ωραία. Επί της ουσίας, λοιπόν, γιατί πολλά λόγια λέμε και από πράξεις  
δεν κάνουμε τίποτα. Είχαμε κάποια αιτήματα από πλημμυροπαθείς συνδημότες 

μας ότι δεν έχουν βεβαίωση του Τ.Α.Σ. Τι πρέπει να κάνουμε; Να περιμένουμε 
γραφειοκρατικά; Να το γράψουμε, να γίνει εισήγηση και να πάμε στο επόμενο Συμβούλιο. 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Να το γράψετε, γραπτώς, να δούμε τι γίνεται. Και ποιος νόμος είναι αυτός…  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Τώρα το έκανε. 
 
…με ποιο νόμο είναι η απόφαση του Δημάρχου. Λέτε ότι ο νόμος ορίζει την 
απόφαση του Δημάρχου. Ποιος νόμος είναι αυτός;  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το συζητάμε; Το συζητάμε; Η πλειοψηφία υπέρ. Το συζητάμε; 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Το συζητάμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Νιάρχο το συζητάμε; 

 
Ναι. Πρώτα – πρώτα προσπαθούμε…  
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. 
 
…να καταλάβουμε ποιος ευθύνεται για την κατάσταση, η Δημοτική Αρχή ή η 
Κυβέρνηση.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι σχέση έχει αυτό; 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Ο Δήμος, το ξέρουμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Με αυτό που συζητάμε τώρα, για το …(δεν ακούγεται) 

 
Το τι σχέση έχει αυτό έπρεπε να αναρωτηθείτε προηγούμενα, στη συζήτηση που 
κάνατε.  

 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Εδώ αυτό ακούμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, χάσατε επεισόδια τώρα. 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Να μην τοποθετηθούμε δηλαδή; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα δεν ζητήσατε να τοποθετηθείτε, τώρα πήγαμε στο εκτός ημερησίας. 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Αν το συζητάμε. Για το συγκεκριμένο… 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Ωραία πέστε ότι θέλετε, πέστε την άποψη. 

 
Για το συγκεκριμένο ζήτημα ποιος φταίει; Η Κυβέρνηση ή ο Δήμος; Για το ότι 
δεν έχουν δοθεί αυτά που προβλέπει ο νόμος, νομίμως. Όπως λέει και ο κ. 

Δήμαρχος, όπως λέει και η Κυβέρνηση.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα δοθούνε, δεν είπε κανένας ότι δε θα δοθούνε.  

 
Θα δοθούνε. Δηλαδή, όταν λες θα δοθούνε, όταν λέτε θα δοθούνε, τι εννοείτε, 
δηλαδή; Θα αποζημιωθούν τα αυτοκίνητα, ας πούμε, τα υπόγεια θα 

αποζημιωθούν; Η παραγωγή στο 100% ; Δηλαδή, το ότι δεν τροποποιείτε εσείς το 
προϋπολογισμό του Δήμου, ποιος ευθύνεται; Η Δημοτική Αρχή. Το ότι η Περιφέρεια δεν 
τροποποιεί το προϋπολογισμό της για να ενισχυθούν οι πλημμυροπαθείς, ποιος ευθύνεται; Η 
Περιφέρεια. Και το ότι η Κυβέρνηση δεν τροποποιεί τον προϋπολογισμό της, ποιος ευθύνεται;  
 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Δήμος. 
 
Η Κυβέρνηση προφανώς. Όλες οι δυνάμεις αυτές που βρίσκονται στις 
Περιφέρειες και στους Δήμους και συμφωνούν στην ίδια πολιτική και διαφωνούν 

στα δευτερεύοντα και κάνουν και φασαρία κιόλας.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επί του θέματος. Θα το συζητήσουμε;   

 
Επί του θέματος, θα το συζητήσουμε, αν και το φέρνετε μισή ώρα μετά την 
έναρξη της… Στη 13:00 είχαμε την Οικονομική Επιτροπή. Τι ώρα είναι τώρα; Και 

τώρα μας το φέρατε.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να το συζητήσουμε κ. Μπρεδήμα.  
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Το επαναλαμβάνετε συνεχώς αυτό. Μία ώρα μετά …(δεν ακούγεται)…  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι. Ωραία. Και τι απόφαση θα πάρουμε; Θα συμφωνήσουμε με την εισήγηση; 

 
…μας βάζετε θέμα εδώ πέρα και μας λέτε ύστερα, «να τα πάρουν τα λεφτά οι 
πλημμυροπαθείς ή να μην τα πάρουν;» Μας βάζετε σ’ αυτό το δίλλημα.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ποιο δίλλημα σας βάλαμε κ. Νιάρχο; 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Αυτό που λέτε. 

 
Να διευκολύνουμε τη διαδικασία θέλουμε. Δηλαδή, σιγά, λες και φέραμε 
κανένα θέμα, δηλαδή. Κάνατε ολόκληρο θέμα. Τι φέραμε; Είχαμε αιτήματα από 

πλημμυροπαθείς.  
 
Σου απαντώ στην ερώτηση που λες, να το συζητήσουμε ή να μην το 
συζητήσουμε. 

 
Αυτό λέω, δηλαδή, ουσιαστικά… Δηλαδή, χανόμαστε δηλαδή στη μετάφραση.  
Ο κ. Ηλιόπουλος.  

 
Λοιπόν, εντάξει, είναι οι κάμερες εδώ και οι δημοσιογράφοι και μπορεί 
κάποιοι να θέλουνε να δώσουνε σόου.  

Λοιπόν, αντί να πείτε «μπράβο και συγχαρητήρια που βρήκατε μια ευέλικτη λύση στο 
πρόβλημα το οποίο δημιουργείται με το Τ.Α.Σ., προκειμένου κάποιοι δημότες να πάρουν τα 
νόμιμα», μας λέτε εδώ πέρα εισηγήσεις, γραφειοκρατίες, διαβουλεύσεις, το Α, το Β. Δηλαδή, 
έλεος πραγματικά, έλεος. Να τελειώνει αυτή η ιστορία.  
Τι είπε ο Πρόεδρος και εισηγητής; Επειδή υπάρχει θέμα με το Τ.Α.Σ. ή θα πάρουν τη 
βεβαίωση από τη Πρόνοια ή αν έχει συμπεριληφθεί στην απόφαση Δημάρχου, θα ληφθεί 
υπόψη η απόφαση Δημάρχου και αρχίζουμε και ρωτάμε, «γιατί απόφαση Δημάρχου;». 
Φοβάστε τίποτα μυστήριο με την απόφαση του Δημάρχου; Ν.3852, Ν.3463, δύο νόμοι 
προβλέπουν ότι ο Δήμος έχει Δήμαρχο. Αν δεν μπορεί ο Δήμαρχος να υπογράψει μια 
απόφαση και να πάρει την έγκριση του κ. Φαββατά, ε αλλάχτε το νόμο.  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Εντάξει τώρα… 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Απλά πράγματα. Δηλαδή, να είμαστε λίγο ευέλικτοι, λίγο πιο ανοιχτόμυαλοι.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχουμε μπει στη συζήτηση,… 
 

ΝΙΑΡΧΟΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ:  
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ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Το ακούσαμε πολλές φορές αυτό το πράγμα.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ...τοποθετήσεις και ψηφοφορία.  

 
Όπως έθεσε το θέμα, απαντάει σε εμένα; Εγώ δεν υποστήριξα τίποτα από αυτά 
που είπε.  

 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Δελφινολογεί, δελφινολογεί  ως δελφίνος. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τοποθετήσεις και ψηφοφορία.  

 
Λοιπόν, εντάξει. Ακούσαμε τις δελφινολογίες. Λοιπόν, ότι ναι, ανοιχτόμυαλοι. 
Τι ανοιχτόμυαλοι; Ζητάμε τη λειτουργία της Οικονομικής Επιτροπής ώστε να 

βελτιωθούν και οι απαραίτητες Υπηρεσίες.  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Τι θα γίνει κ. Πρόεδρε; Μπορούμε να εκφράσουμε τη γνώμη μας; Εντάξει; 
γιατί ορισμένοι που νομίζουν ότι έχουν και το πολιτικό δίκαιο, θέλω να τους 

θυμίσω ότι το 2013, είχαν διαλυθεί το Τ.Α.Σ, δεν υπήρχανε. Δεν υπήρχε Τ.Α.Σ., τους είχαν 
βάλει κάποιοι σε διαθεσιμότητα. Ήταν διαλυμένες οι Υπηρεσίες του Τ.Α.Σ. Σήμερα, 
τουλάχιστον έχουμε τη συγκροτημένη Υπηρεσία του Τ.Α.Σ. Το 2013, όταν γίνανε οι 
πλημμύρες, κανένας από τη Δημοτική Αρχή δεν φώναζε ότι δεν έχουν πάρει τα επιδόματά 
τους.  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Το 2014, θα τα ακούσετε όλα, γιατί κάνετε ότι είσαστε και υπέρ των 
δημοτών. Εντάξει;  

 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Να είσαι καλά. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Ηλιόπουλε, έχει και δευτερολογία. 

 
Λοιπόν, επειδή έχετε ξεφύγει και πολιτικά λιγάκι. Εντάξει;  Έχετε ξεφύγει και 
λίγο πολιτικά. Το 2014 τον Οκτώβρη, ένα  χρόνο μετά από τις πλημμύρες 

του 2013, τότε οριοθετήθηκαν οι περιοχές που είχαν πάθει ζημιές, του Δήμου Καλαμάτας. 
Μέχρι τότε, δεν είχατε μιλήσει ποτέ. Κι αυτή η Κυβέρνηση έρχεται τώρα και λέει έχουν 
δικαίωμα, στα επόμενα, μέχρι το 2018 να πάρουν.  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να μπούμε στην ουσία του θέματος; 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Δεν άκουσα… Την υπεράσπιση πρέπει να την κάνουμε… 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Μπεχράκη, κ. Μπεχράκη…. 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Ακούστε κύριε συνάδελφε, ακούστε λίγο. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγνώμη, συγνώμη, είστε εκτός θέματος.  
 

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 
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ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Την υπεράσπιση πρέπει να την κάνουμε... 
 
Είστε εκτός θέματος, είστε εκτός θέματος και εδώ δεν είστε κυβερνητικός 
εκπρόσωπος.  

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Όχι, δεν είναι θέμα αυτό, δεν είναι αυτό. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είστε εκτός θέματος. 

 
Δηλαδή εμποδίζετε επί την ουσία των διεκδικήσεων. Δεν το καταλαβαίνετε. 
Έτσι όπως το λέτε, δεν το καταλαβαίνετε, δεν το καταλαβαίνετε. Εμείς δεν 

λέμε να υπερασπίσουμε την Κυβέρνηση, λέμε να ζητάμε πράγματα τα οποία μπορούν να 
διεκδικηθούν και να μην αποπροσανατολίζουμε τις διεκδικήσεις του κόσμου. Να βάλουμε 
στόχο και αίτημα να έρθουν τα χρήματα στα δημοτικά ταμεία, ενώ τα χρήματα έχουν 
εγκριθεί και έρχονται, αντί για να βάζουμε ζητήματα τα οποία είναι ακόμα σε εκκρεμότητα και 
οφείλουμε να αγωνιστούμε υπέρ των δημοτών μας. Για αυτό μιλάμε.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν έχουν έρθει, με το τρένο πρέπει να έρχονται. 

 
Για αποπροσανατολισμό των αιτημάτων για ψηφοθηρικούς και 
επικοινωνιακούς λόγους που κάνει η Δημοτική Αρχή.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώστε.  

 
Αυτό μας ενοχλεί, δηλαδή ότι δεν αφήνει τον κόσμο να δει καθαρά το 
κάδρο, ποια είναι τα αιτήματα που πρέπει να κάνουμε παραπάνω. Θέλετε, 

βάλατε στο ψήφισμα του Δημοτικού Συμβουλίου για την αποπληρωμή των αυτοκινήτων. 
Ωραία. Γνωρίζετε ασφαλώς ότι υπάρχει ένα πλαίσιο για τις ασφαλιστικές εταιρείες που έχουν 
την κάλυψη των αυτοκινήτων ασφαλιστικές εταιρείες και υπάρχει πρόβλημα σε αυτό. 
Γνωρίζετε επίσης, και το βάζετε σαν αίτημα. Τι να κάνουμε, δηλαδή; Να καταργήσουμε τις 
ασφαλιστικές εταιρείες; Τι προτείνετε σαν Δημοτική Αρχή; Γιατί παίζετε τέτοιο ψηφοθηρικό 
παιχνίδι στις λάσπες; Είναι σοβαρά θέματα αυτά και δεν αφήνετε, δεν αφήνετε τους 
Καλαματιανούς να οργανώσουν τα πραγματικά αιτήματά τους, μόνο και μόνο για 
ψηφοθηρικούς λόγους. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώστε κ. Μπεχράκη.  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Έχετε σιωπήσει στο παρελθόν για τις πλημμύρες του 2013. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επαναλαμβάνεστε συνέχεια. Επί του θέματος. 

 
Επαναλαμβάνω, γιατί δεν είναι σωστή η κατάσταση αυτή. Δεν είναι σωστή η  
κατάσταση αυτή. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επί του θέματος, μην κάνετε προπαγάνδα. 

 
Δεν κάνουμε προπαγάνδα. Ζητάμε να οργανώσουμε τον αγώνα των 
δημοτών μας. Αυτό ζητάμε κι εσείς τους στρέφετε σε λάθος κατεύθυνση. 

Και τους στρέφετε σε λάθος κατεύθυνση και δεν μιλάμε… 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Πόσο θα διαρκέσει το κήρυγμα; 

 
Μη μιλάς. 
Ο κ. Νιάρχος. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Και δεν μιλάμε για τις ευθύνες που έχετε για όλα τα αντιπλημμυρικά έργα 
μέχρι σήμερα. Το αφήνουμε αυτό απέξω για να μπορέσουμε να 

συνεννοηθούμε στο διεκδικητικό αγώνα, αλλά εσείς για λόγους ψηφοθηρίας στρέφετε τους 
Καλαματιανούς σε λάθος κατεύθυνση. Να αγωνιστούμε για να ’ρθουν σύντομα τα λεφτά. 

 
Εντάξει, κ. Μπεχράκη, εντάξει, καταγραφήκατε. 
…(δεν ακούγεται)… μην ξαναφέρεις κάμερα.  

 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Το κήρυγμα πόσα λεπτά κρατάει; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Νιάρχος.  
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Είπαμε να συζητηθεί. Υπέρ.  

 
Και ψηφίζετε και υπέρ.  
Ο κ. Φαββατάς, τοποθέτηση και ψήφο. 
 
κ. Πρόεδρε, καταρχήν να σας θυμίσω ότι είσαστε Πρόεδρος της Οικονομικής 
Επιτροπής και δεν είστε εδώ εκπρόσωπος μιας παράταξης. Άρα, η 

αντιμετώπιση προς τα μέλη της Οικονομικής Επιτροπής πρέπει να είναι σε όλους ίσα.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ασφαλώς. 

 
Δεν μπορείτε να διακόπτετε όταν μιλάει κάποιος ομιλητής ή να παρεμβαίνετε 
για να κάνετε… 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Το κάνετε, αλλά, δυστυχώς, όμως, συνέχεια χασκογελάτε εδώ πέρα. Όταν 
μιλάει κάποιος πρέπει να σεβόμαστε. Να σεβόμαστε και να ακούμε και να μην 

πεταγόμαστε.  
Από εκεί και μετά, το θέμα αυτό είπαμε από την αρχή εμείς ότι συμφωνούμε και για τη 
διαδικασία και κακώς από την αρχή έπρεπε να μπει αυτή η διαδικασία μέσα και το Τ.Α.Σ. και η 
Πρόνοια έπρεπε να μπουν από την αρχή μέσα για να μπορέσουν... 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είχαμε συνεννόηση, είχαμε συνεννόηση κ. Φαββατά.  

 
κ. Πρόεδρε αφήστε με, όταν μιλάει κάποιος πρέπει να αφήνετε να ακούτε 
πρώτα. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας βοηθάω κ. Φαββατά. 

 
Δεν θέλω διακοπές, δεν θέλω παρεμβάσεις.  
Λοιπόν, από εκεί και μετά αυτό το πράγμα, που λέτε τώρα, έπρεπε να γίνει 

από την αρχή, αλλά μας βεβαιώσατε τότε ότι το Τ.Α.Σ. θα δώσει τις  βεβαιώσεις. Τώρα 
έρχεστε μετά από ένα μήνα και μας λέτε ότι το Τ.Α.Σ. δεν μπορεί να ανταπεξέλθει, άρα να 
βάλουμε και τη Πρόνοια. Εμείς συμφωνούμε να μπει η Πρόνοια. Εμείς καταδικάζουμε όλη τη 
διαδικασία της λειτουργίας της Οικονομικής Επιτροπής η οποία και την προηγούμενη 
συνεδρίαση στις 14:30 μας στείλατε μήνυμα να ’ρθουμε να συνεδριάσουμε για ένα σοβαρό 
θέμα, για ένα σοβαρό θέμα. Αλλά όμως θα πρέπει να σκεπτόσαστε και τα μέλη της 
Οικονομικής Επιτροπής ότι δεν είναι συνέχεια με το κινητό τους ή συνέχεια στο e-mail τους. 
Θα έπρεπε να πάρετε ένα τηλέφωνο. Σήμερα μας φέρνετε αυτό το πράγμα. Θα μπορούσατε 
να έχετε γράψει δυο πράγματα για να φαίνεται μια εισήγηση. Αυτό σημαίνει απαξίωση, 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  
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απαξίωση της Οικονομικής Επιτροπής. Για αυτό σας εγκαλούμε εδώ πέρα. Κι εσείς, αντί να 
κάνετε αυτό που θα έπρεπε να κάνετε, φωνασκείτε, χασκογελάτε, όχι εσείς προσωπικά, μέλη 
της Επιτροπής, και κάνετε σχόλια. Εδώ είμαστε όλοι για το Δήμο, για το καλό του Δήμου. Για 
αυτό συμφωνούμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό λέμε κι εμείς.  

 
Συμφωνούμε για αυτή τη διαδικασία, απλώς θα έπρεπε να έχει γίνει από την 
αρχή αυτό και για αυτό σας κατακρίνουμε.  
 
Ολοκληρώθηκε η διαδικασία. Ομόφωνα.  
Το βράδυ θα είναι και στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

 

Η σχετική εισήγηση του Προέδρου της Οικονομικής Επιτροπής και Αντιδημάρχου 
Οικονομικών του Δήμου κ. Μπούχαλη Δημητρίου, έχει ως εξής: 
 
 
Θέμα: ΑΠΑΛΛΑΓΗ ΠΛΗΜΜΥΡΟΠΑΘΩΝ ΑΠΟ ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΤΕΛΗ-Συμπλήρωση της 
αριθμ. 389/2016 Απόφασης Δ.Σ.    
 
     Έχοντας υπόψη :  
 
1)Την αρ. 23/2012 Απόφαση Δ.Σ. με την οποία επανακαθορίστηκαν οι τιμές του Τέλους 
καθαριότητας και φωτισμού και ισχύουν μέχρι σήμερα.  
2) Την αρ. 145/2011 Απόφαση Δ.Σ. με την οποία καθορίστηκε ο Φόρος 
Ηλεκτροδοτούμενων Χώρων και ισχύει μέχρι σήμερα.  
3)  Τα πλημμυρικά φαινόμενα που έπληξαν την περιφέρεια του Δήμου Καλαμάτας στις 6 
και 7 Σεπτεμβρίου 2016. 
4)Την αρ. πρωτ. 6347/07-09-2016 Απόφαση του Γενικού Γραμματέα Πολιτικής 
Προστασίας του Υπουργείου Εσωτερικών και Διοικητικής Ανασυγκρότησης, με την οποία ο 
Δήμος Καλαμάτας κηρύχθηκε σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης πολιτικής προστασίας, για 
την αντιμετώπιση των εκτάκτων αναγκών που προέκυψαν από την εκδήλωση έντονων 
βροχοπτώσεων στις 06 και 07 Σεπτεμβρίου 2016.  
5) Την αρ. 389/2016 Απόφαση Δ.Σ. «Απαλλαγή πλημμυροπαθών από δημοτικά τέλη. 
 

                                                                       Εισηγούμαστε: 

      Την  συμπλήρωση των απαιτούμενων δικαιολογητικών της παρ. 3 του αποφασιστικού 
μέρους της αρ. 389/2016 Απόφασης Δ.Σ, η οποία διαμορφώνεται ως εξής :  
 
Προϋπόθεση για την ανωτέρω απαλλαγή θα αποτελεί η υποβολή αίτησης από τους 
πληγέντες, συνοδευόμενη από σχετική βεβαίωση του Τομέα Αποκατάστασης 
Σεισμοπλήκτων (Τ.Α.Σ.)  Ν. Μεσσηνίας ή από βεβαίωση της Δ/νσης Πρόνοιας ή αντίγραφο 
Απόφασης Δημάρχου με την οποία ο αιτών κρίθηκε δικαιούχος αποζημίωσης ή και 
οικονομικής ενίσχυσης πλημμυροπαθών, καθώς και αντιγράφου του εντύπου φορολογικής 
δήλωσης Ε1  για το φορολογικό έτος 2015 (μόνο για τις κατοικίες).   
 

  Ο  ΔΗΜΑΡΧΟΣ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
                                                                                         «ΜΕ  ΕΝΤΟΛΗ» 
                                                                           Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ  ΟΙΚΟΝ/ΚΩΝ 

  
    ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 

 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα, τις διατάξεις του άρθρου 72 του Ν. 3852/2010,  
 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι   Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Υιοθετεί την πρόταση του Προέδρου της Οικονομικής Επιτροπής και Αντιδημάρχου 
Οικονομικών του Δήμου κ. Μπούχαλη Δημητρίου, η οποία αναλυτικά καταχωρείται 
στο ιστορικό της απόφασης αυτής και εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο τη 
συμπλήρωση της υπ’ αριθμ. 389/2016 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου, 
σχετικής με την απαλλαγή πλημμυροπαθών από δημοτικά τέλη, ως προς τα 
απαιτούμενα δικαιολογητικά και συγκεκριμένα τη  συμπλήρωση της παρ. 3 του 
αποφασιστικού μέρους αυτής, η οποία διαμορφώνεται ως εξής :  
 

Προϋπόθεση για την ανωτέρω απαλλαγή θα αποτελεί η υποβολή 
αίτησης από τους πληγέντες, συνοδευόμενη από σχετική βεβαίωση 
του Τομέα Αποκατάστασης Σεισμοπλήκτων (Τ.Α.Σ.)  Ν. Μεσσηνίας 
ή από βεβαίωση της Δ/νσης Πρόνοιας ή αντίγραφο Απόφασης 
Δημάρχου με την οποία ο αιτών κρίθηκε δικαιούχος αποζημίωσης ή 
και οικονομικής ενίσχυσης πλημμυροπαθών, καθώς και 
αντιγράφου του εντύπου φορολογικής δήλωσης Ε1  για το 
φορολογικό έτος 2015 (μόνο για τις κατοικίες).   

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης       1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

  2. Λιάππα Χρυσή  

  3. Μπασακίδης Νικόλαος 

  4. Μπεχράκης Σταμάτης 

  5. Νιάρχος Αναστάσιος  

  6. Πολίτης Δημήτριος  

  7. Φάβας Γεώργιος 

  8. Φαββατάς Δημήτριος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 18 Οκτωβρίου 2016 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 


